

EFIP CALENDAR 2016-2017

AUGUST	Thursday 25	Orientation for new parents at 6:00 pm
SEPTEMBER	Wednesday 7 Saturday 10 Monday 12 Wednesday 14 Wednesday 21	First day of school. PA coffee at Lower School MPR Back-to-School Picnic (PA Event) First session of afterschool activities begins (through December 16) Back-to-School Night (Lower School) Back-to-School Night (Upper School)
OCTOBER	Monday 3 Fri. 7 incl. to Wed. 12 incl. Wednesday 19 Thursday 20 Monday 31	Rosh Hashanah. School closed October Break. Fall Camp available October 7, 11, and 12. (Yom Kippur) Picture Day (Lower School) Picture Day (Upper School) Halloween Parade (Lower School) and Harvest Festival (Upper School)
NOVEMBER	Monday 7 Wednesday 9 Friday 11 Wed. 23 incl. at noon to Fri. 25 incl.	Upper School Information Meeting for G4 parents Middle School Information Meeting for G5 parents Parent/Teacher conferences. School closed Thanksgiving Holiday. School will end at 12:00 pm on Wednesday
DECEMBER	Thursday 1 Tuesday 6 Thursday 8 Tuesday 13 Thursday 15 Mon. 19 incl. to Fri. Jan. 2 incl.	G1 and G2 Winter Show PK3B Winter Show PK4 and K Winter Show PK3A Winter Show G3 to G8 Chorale Performance Winter recess. School closed
JANUARY	Tuesday 3 Thursday 5 Monday 9 Tuesday 10 Monday 16	Second session of afterschool activities begins (through March 17) Alumni Evening Upper School Information Meeting for G4 parents Middle School Information Meeting for G5 parents Martin Luther King, Jr. Day. Community service for all students. School will end at 12:00 pm
FEBRUARY	Fri. 17 incl. to Wed. 22 incl.	February Break. Camp available February 17, 21, and 22. No camp on February 20
MARCH	Thursday 9 Friday 10 Monday 13 Wednesday 15 Friday 17 Monday 20	G2 to G8 Recital/Talent Show Parent/Teacher conferences. Technology Expo. School closed Science Fair for K to G2 students Science Fair for G3 and G4 students Science Fair for G5 to G8 students Third session of afterschool activities begins (through June 9)
APRIL	Mon. 10 incl. to Mon. 17 incl. Wednesday 19 Thursday 20	Spring Break. School closed Upper School Show Upper School Show
MAY	Tuesday 2 Friday 5 Thursday 18 Tuesday 23 Wednesday 24 Thursday 25 Fri. 26 incl. at noon to Mon. 29 incl.	Celebration of the Arts K and G1 High School Information Meeting for G7 parents G1 Information Meeting for K parents PK3 Spring Show G1 Information Meeting for K parents G3 and G4 Spring Show Memorial Day Weekend. School will end at 12:00 pm on Friday. School closed on Monday
JUNE	Thursday 1 Thursday 8 Wednesday 14 Friday 16*	PK4 and K Spring Show G1 and G2 Spring Show G8 Graduation Last day of school for students

***Please Note:** This calendar has two built-in snow days in case of emergency weather conditions. If we do not use these two days, the last day of school will be on Wednesday, June 14 for the students. If we need to take more than 2 snow days during the year, the days will be made up after June 16.

CALENDRIER DE L'EFIP 2016-2017

AOUT	Jeudi 25	Orientation pour les nouveaux parents à 18h00
SEPTEMBRE	Mercredi 7 Samedi 10 Lundi 12 Mercredi 14 Mercredi 21	Rentrée pour tous les élèves. Café des parents à 8h30 à la Lower School Pique-nique de rentrée (événement organisé par l'APE) Début de la 1ère session d'activités périscolaires (jusqu'au 16 décembre) "Back-to-School Night" (Lower School) "Back-to-School Night" (Upper School)
OCTOBRE	Lundi 3 Du ven. 7 incl. au ven. 12 incl. Mercredi 19 Jeudi 20 Lundi 31	Rosh Hashanah. Ecole fermée Ecole fermée. Camp d'automne ouvert les 7, 11, et 12 octobre (Yom Kippur) Jour de photo de classe (Lower School) Jour de photo de classe (Upper School) Défilé d'Halloween (Lower School) et Festival d'automne (Upper School)
NOVEMBRE	Lundi 7 Mercredi 9 Vendredi 11 Du mer. 23 à midi au ven. 25 incl.	Réunion d'information sur l'Upper School pour les parents de CM1 Réunion d'information sur le collège pour les parents de CM2 Entretiens parents/enseignants. Ecole fermée Vacances de Thanksgiving. L'école ferme à midi le mercredi
DECEMBRE	Jeudi 1er Mardi 6 Jeudi 8 Mardi 13 Jeudi 15 Du lun. 19 incl. au lun. 2 jan. incl.	Spectacle d'hiver des classes de CP et CE1 Spectacle d'hiver de la petite section de maternelle B Spectacle d'hiver des classes de moyenne et grande section de maternelle Spectacle d'hiver de la petite section de maternelle A Spectacle d'hiver des classes de CE2 à la quatrième Congés d'hiver. Ecole fermée
JANVIER	Mardi 3 Jeudi 5 Lundi 9 Mardi 10 Lundi 16	Début de la 2ème session d'activités périscolaires (jusqu'au 17 mars) Soirée des anciens élèves Réunion d'information sur l'Upper School pour les parents de CM1 Réunion d'information sur le collège pour les parents de CM2 Jour de Martin Luther King. Service à la communauté pour tous les élèves. L'école ferme à midi
FEVRIER	Du ven. 17 incl. au mer. 22 incl.	Ecole fermée. Camp de février ouvert les 17, 21, et 22 février. Pas de camp le 20 février
MARS	Jeudi 9 Vendredi 10 Lundi 13 Mercredi 15 Vendredi 17 Lundi 20	Récital et "Talent Show" des classes de CE1 à la quatrième Entretiens parents/enseignants. Expo-Techno. Ecole fermée Expo-Sciences pour les élèves de la grande section de maternelle au CE1 Expo-Sciences pour les élèves de CE2 et CM1 Expo-Sciences pour les élèves du CM2 à la quatrième Début de la 3ème session d'activités périscolaires (jusqu'au 9 juin)
AVRIL	Du lun. 10 incl. au lun. 17 incl. Mercredi 19 Jeudi 20	Congés de printemps. Ecole fermée Spectacle de l'Upper School Spectacle de l'Upper School
MAI	Mardi 2 Vendredi 5 Jeudi 18 Mardi 23 Mercredi 24 Jeudi 25 Du ven. 26 à midi au lun. 29 incl.	Célébration des arts pour les classes de grande section de maternelle et CP Réunion d'information sur le lycée pour les parents de la cinquième Réunion d'information sur le CP pour les parents de grande section de maternelle Spectacle de printemps des classes de petite section de maternelle Réunion d'information sur le CP pour les parents de grande section de maternelle Spectacle de printemps des classes de CE2 et CM1 "Memorial Day Weekend." L'école ferme à midi le vendredi. Ecole fermée le lundi
JUIN	Jeudi 1er Jeudi 8 Mercredi 14 Vendredi 16*	Spectacle de printemps des classes de moyenne et grande section de maternelle Spectacle de printemps des classes de CP et CE1 Remise des diplômes aux élèves de quatrième Denier jour d'école pour tous les élèves

***Veillez noter:** Nous avons prévu deux journées dans ce calendrier en cas d'intempéries. Si nous ne les utilisons pas, le dernier jour d'école aura lieu le lundi 14 juin pour les élèves. Si l'école doit fermer plus de deux jours pour intempéries, ces jours devront être rattrapés après le 16 juin.